
Sada je jasno zbog čega Varaždinke i Varaždinci plaćaju velike račune 

javnih usluga 

13.1.2025.

Nakon pokretanja istrage protiv nekoliko članova SDP-a u Varaždinu, od saborske 

zastupnice do direktora komunalnog poduzeća i izvješća USKOK-a o sumnji na počinjenje 

više kaznenih djela, pomalo je jasno zbog čega Varaždinke i Varaždinci moraju plaćati 

visoke cijene javnih usluga.

Naime, Gradska organizacija HDZ-a i Klub vijećnica u Gradskom vijeću mjesecima su 

upozoravali na najviše namete, poreze i cijene svega o čemu odlučuje Grad Varaždin te 

tvrtke i ustanove u njegovom vlasništvu. Na svakoj sjednici Gradskog vijeća gradonačelnik

Neven Bosilj i njegov zamjenik Miroslav Marković upozoravani su na to. Međutim svaki 

puta je njihov odgovor glasio “da ako želimo zadržati sadašnji standard, cijene moraju 

rasti”.

Cijenu tog “SDP-ovog standarda” iznio je jučer USKOK iz čijeg priopćenja saznajemo da 

istražuju “prevaru tešku 800.000 eura”. Navodi se da su tu “operaciju” proveli direktor i 

njegov zamjenik tj gospoda Svetec i Avirović. 



Stava smo da svaki kriminal i korupcija imaju svoje ime i prezime, bez obzira na stavove 

vaše predsjednice Županijske organizacije SDP-a gđe Barbare Antolić Vupora “bjež'te 

lopovi, dosta je! Dolazimo. SDP".

Za Klub vijećnica HDZ-a

Aranka Oreški

http://hdzvz.com/hdz/vijest.php?id=3700 

https://varazdinski.net.hr/vijesti/politika/1334108/klub-vijecnika-hdz-a-grada-varazdina-

trazi-smanjenje-poreza-na-dohodak/ 

https://www.sjeverni.info/hdz-vlada-pomaze-a-u-gradu-varazdinu-kao-da-se-trude-i-

natjecu-kako-zivotni-standard-gradana-uciniti-losijim/ 


